
 
Vragen van de fractie D66 Rijswijk bij agenda Forum Samenleving d.d. 8 april 2025. 
 
Vragenuur:  

• RIB 25 020 Informeren over de stand van zaken Motie fietsregeling 
 
We zijn blij dat de motie fietsenregeling is uitgevoerd en dat we een update hebben gekregen. 
Het is zo belangrijk dat elk kind leert fietsen en zelfstandig en veilig door Rijswijk kan gaan. 
Vraag 1: We vragen ons alleen af of het niet handiger is om de huidige groep 6 de fietsen aan te 
bieden voor de zomer, i.p.v. groep 7. Want in groep 7 doen de kinderen in Rijswijk hun 
fietsexamen. En dan kunnen ze nog even oefenen voordat de huidige groep 6’ers in het voorjaar 
van groep 7 examen doen. 
Vraag 2: En nog liever, hoe jonger hoe beter. Bij succes, is het de bedoeling dat kinderen vanaf 
ca. 4 jaar deze fietsen uitgereikt krijgen? Met het opgezette roulatiesysteem zou dit echt gaan 
betekenen elk kind een fiets. 
Vraag 3: In het verleden heeft D66 samen met anderen gevraagd om gebruik te kunnen maken 
van weesfietsen die in Rijswijk zijn verzameld. Deze op te knappen en in het kader van circulaire 
economie weer in Rijswijk aan te bieden. Is deze suggestie nu meegenomen in deze uitwerking? 
 

 


